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Abstract (en)
[origin: WO9107939A1] A massage apparatus consisting of an enclosure which includes supply and discharge devices for a fluid which is intended
to apply pressure to the walls of said enclosure. These walls are made of flexible and/or resilient material and are designed to impart said pressure
or a variant of said pressure to the limb, the organ or the surface to be massaged. The apparatus is characterized in that said wall has different
deformable areas under pressure which are unevenly spread over its surface. These areas may for example define the outlines of cells or pockets
(S) which are formed between two laps (1, 2) by point integration (P).

Abstract (fr)
Appareil de massage du type constitué par une enceinte comportant des moyens d'admission et d'évacuation d'un fluide destiné a exercer une
pression sur les parois de cette enceinte, au moins une de ces parois en matériau souple et/ou élastique étant adaptée pour communiquer au
membre, a I'organe ou a la surface a masser ladite pression ou toute variation de cette derniere, appareil caractérisé en ce que ladite paroi présente
des zones de déformation différentes sous I'action de ladite pression et réparties de fagon non réguliére sur I'étendue de la surface de cette paroi,
ces zones pouvant par exemple délimiter le contour de cellules ou de poches (S) réalisées entre deux nappes (1, 2) par solidarisation par points
(P).
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